Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

9 July 2019

## KTW - Blood Donation Day 2020

Hong Kong Red Cross Blood Transfusion Service announced that Hong Kong's blood banks were running drastically low as a consequence of the COVID-19 pandemic. Central Kowloon Route – Kai Tak West (CKR - KTW) Project Team joined hands with the Hong Kong Red Cross Blood Transfusion Service mobile team to organize "Blood Donation Day" again on 9 July 2020. The event was conducted by scheduled appointments to ensure pre-cautionary health measures are practicable and in place at the venue.

Over 50 donors in the Project Team supported this blood donation campaign. To recognize donors who gave blood for the second consecutive year , they were complimented with certificates.

## 啟德西 - 捐血日 2020

受 2019 冠狀病毒病疫情影響,香港紅十字會輸血服務中心的血庫存量告急,中九龍幹線一啟德西工程團隊有見及此,再次與香港紅十字會輸血服務中心的流動捐血隊合作,於 2020 年 7 月 9 日舉行「捐血日」活動。為確保在捐血場所實施的防疫衛生措施落實執行,活動採取預約形式進行。

超過 50 工程團隊的同事支持是次捐血活動。為了表揚多名同事連續第二年無償捐血,他們獲頒贈 感謝狀以示答謝。



CKR – KTW Project Team launched a "Blood Donation Day" with Hong Kong Red Cross. 中九龍幹線一啟德西工程團隊與香港紅十字會合作舉辦「捐血日」活動。



CKR – KTW Project Team arranges regular blood donation drives to help raise awareness for and encourage donors to save the lives of many in need of blood for illnesses.

中九龍幹線一啟德西工程團隊定期舉辦捐血活動,目的旨在喚醒及鼓勵捐血者挽救許多需要血液 治療疾病的病人。



The Manager of CKR – KTW Contract Mr. Alan YAN (left) presented appreciation certificates to colleagues who gave blood for the second consecutive year.

中九龍幹線一啟德西工程合約經理殷偉明先生(左)向連續第二年無償捐血的同事頒贈感謝狀。



The event was conducted by scheduled appointments to ensure pre-cautionary health measures are practicable at the venue.

捐血活動採取預約形式進行,以確保在捐血場所實施的防疫衞生措施得以落實地執行。